
KANCELARIA SEJMU
Biuro Komisji Sejmowych

¢  Komisji infrastruKtury  
(nr 216)

 z dnia 5 sierpnia 2022 r.

IX kadencja

PEŁNY ZAPIS PRZEBIEGU POSIEDZENIA





b.g.                3
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Komisji Infrastruktury (nr 216)
5 sierpnia 2022 r.
Komisja Infrastruktury, obradująca pod przewodnictwem posła Pawła Olszew-
skiego (KO), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła:

– uchwałę Senatu w sprawie ustawy o zmianie ustawy o drogach publicz-
nych oraz niektórych innych ustaw (druk nr 2494).

W posiedzeniu  udział wzięli: Rafał Weber  sekretarz  stanu w Ministerstwie  Infrastruktury wraz 
ze współpracownikami.

W posiedzeniu  udział  wzięli  pracownicy  Kancelarii  Sejmu: Jolanta Osiak, Jakub Sindrewicz 
–  z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji  Sejmowych; Konrad Nietrzebka, Wojciech Paluch, 
Mariusz Przerwa – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):

Witam serdecznie ponownie. Otwieram posiedzenie Komisji Infrastruktury. Witam panie 
i panów posłów. Witam pana ministra wraz ze współpracownikami. Stwierdzam kworum. 
Przedmiotem dzisiejszego posiedzenia, zgodnie z przedstawionym porządkiem, będzie 
rozpatrzenie uchwały Senatu w sprawie ustawy o zmianie ustawy o drogach publicznych 
oraz niektórych innych ustaw (druk nr 2494). Czy są uwagi do porządku dziennego? Nie 
słyszę. Senat zgłosił dwie poprawki. Przystąpimy do ich rozpatrzenia.
Poprawka nr 1. Jakie jest stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w Ministerstwie Infrastruktury Rafał Weber:
Stanowisko rządu do poprawek nr 1 i 2 – pozytywne.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dziękuję serdecznie. Biuro Legislacyjne?

Legislator z Biura Legislacyjnego Mariusz Przerwa:
Panie przewodniczący, jeżeli nie będzie sprzeciwu, wydaje się nam, że te poprawki można 
głosować łącznie. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Jeżeli nie będzie sprzeciwu, uznam, że Komisja pozytywnie zaopiniowała te poprawki. 
Sprzeciwu nie słyszę. Wobec powyższego Komisja pozytywnie zaopiniowała poprawki. 
Dotychczas sprawozdawcą był pan poseł Sławomir Skwarek. Czy chce kontynuować 
tę misję?

Poseł Sławomir Skwarek (PiS):
Tak, panie przewodniczący. Z prawdziwą przyjemnością będę kontynuował tak dobrą 
ustawę.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dziękuję serdecznie. Sprzeciwu nie słyszę. Na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny. 
Zamykam posiedzenie Komisji.

Sekretarz stanu w MI Rafał Weber:
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dziękuję serdecznie.


